
Problem zapornice Brezovica -
Notranje Gorice, že dolgo kliče »SOS«

Vem že v naprej, da bodo moje vrstice pisanja, kot glas
vpijočega v puščavi, a ne da mi vest miru kot krajanu, da
se ponovno oglašam in prosim za besedo in to preko
našega časopisa »Naša komuna«. Pa še več bo treba
klicati v pomoč za rešitev tega težkega in neprijetnega
problema.

Že po naravni legi je naša krajevna skupnost lepa, hiše
so posajene okrog hriba Plešivca, na južni strani hribčka
je vas Notranje Gorice, sam vrh vzhodno in zahodno pa
predstavlja vas Plešivica, katera je tudi razdeljena na več
naselij. Pa naj preidem na problem, ki ni poznan samo
natn krajanom ampak tudi naši občini in meščanom
Ljubljane.

Skozi območje krajevne skupnosti se vije južna želez-
nica Ljubljana-Postojna na kateri so nameščene štiri
zapornice samo v območju naše krajevne skupnosti. Kra-
jani iz naselij »Žabnica« in »Vrh Plešivice« morajo
vsakodnevno če hočejo na polje, v trgovino, na pošto, na
postajo, avtobusno in železniško, otroci v šolo itd. preko
dveh zapornic, naselje »Gmajna« pa preko ene zaporni-
ce. Kaj to pomeni, lahko povejo le tisti, ki staino čakajo,
tudi po 15 do 20 minut. Statistični podatki opravljeni
pred letom dni, povedo da gre tod mimo v 24 urah od 94
do 112 vlakov in da se v 24 urah čaka od 7.40 do 9. ur.
Potem lahko vemo, kaj to pomeni. Pa kaj to pomeni za
naše delavce, ki hitijo zjutraj v službo s svojimi avtomo-
bili, pa tudi z avtobusom, ljudje so upravičeno slabe
volje. Pa še nenazadnje, tudi rešilni in gasilski avtomobili
morajo ravno tako čakati. Včasih je vrsta čakajočih dolga
tudi kilometer ali še več. Veliko nesreč je bilo tudi na teh
prelazih.

Ves opisani problem bi se dalo rešiti res z malo volje,
truda in seveda s sredstvi odgovornih faktorjev od repu-
blike, mesta, občine, krajevnih skupnosti Notranje Gori-
ce-Plešivica, Podpeč-Preserje, Borovnica ter Rakitna,
od vse industrije na tem območju, kmetijstva in pa
prispevkov od obrtne dejavnosti, lastnikov avtomobilov
in samoprispevka krajanov!

Delček problema bo kmalu rešen, zapornice v Vnanjih
Goricah bodo avtomatizirane.

Delno bodo odpravljene prometne zagate na poti v
Ljubljano. Zapomice v Notranjih Goricah pa ostajajo še
nadaljnji problem.

Predlagani sta dve varianti, ki sta bili že v razpravi in
obljubljeno je bilo, da se bo gradilo, pa »stabilizacija« ne
pusti. Sem pa mnenja, da bi se le pristopilo k tej nujni
tešitvi in tudi ne bi dosti stalo.

Prva varianta: smo pred zapornico, ko pridemo iz
Notranjih Goric, tu obvezno čakamo, čudno če bi, levo je
grič - skalovje Dolomitčan je v dolžini približno 150 m.
Tu bi se presekalo, uredili bi prehod in smo že na
občinski cesti, ki je zelo Iepa makadam cesta v dolžini
približno 500 m. Od tu na desno po krajevni cesti v
dolžiru 750 m pa naj bi se uredila cesta in to makadam z
materialom s preseka griča in smo že na občinski cesti
občinski cesti katero upravlja obfina Vrhnika. To je zelo
lepa makadam cesta od tu pa kakorkoli, lahko naravnost
preko avtoceste na staro Tržaško, ali pa na desno v
dolžini 500 m, pa smo na asfaltni cesti Brezovica-Podpeč
in to brez zapornic.

Druga varianta: ob desni strani železnice od prelaza v
Vnanjih Goricah do prelaza v Notranjih Goricah pa bi
precej stala (mislim, da kar več kot staro milijardo).
Železnica ima pomisleke glede železniških nasipov, v
škodo pa gre kar precej kmetijskega zemljišča. Pa če bi
se kdaj delala druga varianta, bi vso delo prve variante
koristilo drugi varianti.

Prosim v imenu vseh, ki nestrpno čakamo ob zaporni-
cah, da se dobijo že imenovani faktorji, pregledajo teren
in nekaj o tem rečejo. Prepričan sem, če se bo začelo, se
bo tudi napravilo. S tem bo manj slabe volje in napetosti,
če bomo vedeh, da se bo v bližnji prihodnosti to uredilo.

Pričakujemo pripombe, pa mogoče tudi boljše rešitve!
ALOJZ KUŠAR


